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Grundejerforeningen Byvejens Villaby 

Mødereferat 

Mødedato Mandag den 27. maj 2024 klokken 19  

Emne Bestyrelsesmøde i Byvejens Villaby 

Deltagere Marianne, Rasmus, Jens, Karen, Lene, Ingelise 

Afbud Maria 

Referent Jens  Dato 27.05.2024 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

 

2. Valg af referent og ordstyrer  

Jens / ingen valgt. 

 

3. Referat fra sidste møde (Generalforsamling) 

Referat godkendt og udsendt på hjemmesiden. 

Underretning af beboere: 

• Jens: Skriver på Facebook 

• Jens: skriver et udkast til nyhedsbrev 

 

4. Arbejdet i bestyrelsen 

De tidligere medlemmer informerede omkring, hvordan arbejdet har foregået tidligere. 

Drøftede forskellige udfordringer med forskellige meninger i bestyrelsen samt generel samarbejdsform. 

 

5. Konstituering 

Bestyrelsen konstituerer sig selv som følger: 

• Formand – Rasmus 

• Kasserer – Marianne 

• 3 medlemmer – Karen, Lene, Jens 

 

6. Nyt fra Kasserer 

Der mangler pt. 2 indbetalinger af kontingent. 

Enkelte har ikke betalt det forhøjede kontingent. 

• Alle har fået rykkere 

Indtil nu ikke de store udgifter i år. 

Marianne informerede om processen omkring betalinger. 
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Formanden + kassereren har adgang til konti. Kun kassereren har mulighed for at betale. 

Alle regninger sendes forbi formanden til godkendelse. 

 

Hjertestarter abonnement skal opdateres. 

 

7. Opfølgning på Generalforsamling 

Drøftede den generelle stemning på generalforsamlingen.  

• Vedtægter opdateret på hjemmesiden 

• Parkering 

o Ansøgning sendt – og bekræftet modtaget 

o Dagsorden for udvalgsmødet udsendes torsdag 

• Vejreparation 

o Det store hul udfor Dueoddevej 9 er lappet 

o Vi skal have købt 4 spande mere til smålapper 

o Jens indhenter et nyt tilbud på rist på Dueoddevej 

• Vejgruppe – næste skridt? 

o Fjernvarme sætter en begrænsning for næste skridt. 

o Rasmus har set på trafiktælling på Dueoddevej.  

▪ Hvis mere end 50% trafik er gennemkørende skal kommunen gøre noget ved 

problemet, enten ved at begrænse trafikken eller gøre vejen offentlig. 

▪ Hvis der er 0-25% gennemkørende betaler vi, ved 25-50% betaler kommunen. 

▪ Vi kan lave en ”prøvetælling” selv for at få et indtryk af trafikken. 

▪ Rasmus undersøger mere med kommunen, og kommer med oplæg til næste møde 

o Vi undersøger om der er stemning for vejbump på Dueoddevej 

• Afgående formand og medlem 

o Afskedsgave: Jens sørger for afskedsgaver 

o Relevante dokumenter mv skal overdrages fra tidligere formand. Jens tager kontakt. 

 

8. Hjemmeside og nyhedsbrev 

Jens oplyste om hvordan hjemmeside m.m. benyttes. Der er pt. 70 abonnementer. 

Jens skriver udkast til nyhedsbrev og sender til gennemsyn 

 

9. Eventuelt 

Ingelise oplyste om hvad der blev diskuteret på sammenslutningsmødet (SGTK) delegeretsmøde d. 22 maj. 

• Snerydning blev diskuteret – der er andre foreninger der har benyttet firmaer til rydning. 

Sammenslutningen ser på alternativer. 

• Skal vi byde nye beboere velkomne? 

o Vi får ikke nødvendigvis info om at et hus er blevet solgt 

o Opfordring til beboere om at byde nye naboer velkomne 

o Skriv dette i nyhedsbrevet 

• Sociale aktiviteter 

o Arbejd videre med muligheder for at arrangere sociale arrangementer 

o Eksempler: fastelavn, loppemarked, Arbejdsdag, m.m. 
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12. Næste møde 

Møder for året planlagt. 

Næste møde: 19. august klokken 19.00 

Sociale aktiviteter er et emne på dagsordenen 

 

Mødet afsluttet klokken 20:50  

 

 

 

 

Kommende møder: 

28. oktober 2024 klokken 19.00 

6. januar 2025 klokken 19.00 

17. marts 2025 klokken 19.00 

Generalforsamling 28. april 2025 klokken 19. 


